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Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 

  
     

 
Datum: 10 april 2019 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid mevrouw Maria Stam 
(fractie: PRO Sliedrecht) 
 

 
Onderwerp: Onderzoek naar verplaatsing weekmarkt 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

 
Vraag 1:  
Is het college bereid om bij de uitvoering van het onderzoek zoals aangekondigd 
onder punt 7F van het CUP, in gesprek te gaan met inwoners, winkeliers en 
marktkooplui om in kaart te brengen of er voldoende draagvlak is voor een 
eventuele verplaatsing van de weekmarkt naar Kerkbuurt-Oost, zodra uit de 
uitspraak van de rechter duidelijk is dat Kerkbuurt-Oost weer toegankelijk wordt 
voor auto’s? 
 
Vraag 2:  
Is het college bereid om in ditzelfde kader te onderzoeken of een verplaatsing 
van de weekmarkt naar Kerkbuurt-Oost haalbaar is qua ruimte, bereikbaarheid 
en invulling? 
 

 
Toelichting: 
In 2015 kwam het college met het plan om te onderzoeken welke mogelijkheden 
er zijn om de weekmarkt, die elke woensdag op het Burgemeester Winklerplein 
wordt gehouden, te verplaatsen naar de omgeving van de Kerkbuurt. In reactie 



daarop hield toenmalige nieuwspagina SliedrechtVandaag.nl een poll onder onze 
inwoners. Van de stemmers was 60% voorstander van het idee om de markt 
nieuw leven in te blazen op de Kerkbuurt. 
 
In maart van dat jaar werd door de raad opdracht gegeven voor dit onderzoek en 
in augustus 2015 kwam daar uit naar voren dat ondernemers op de Kerkbuurt 
overwegend positief tegenover dit voorstel stonden.  
Helaas was het plan destijds niet uit te voeren vanwege - ruimtegebrek, - omdat 
de weekmarkt bijdraagt aan de omzet van de winkeliers op het Burgemeester 
Winklerplein en - omdat de marktkooplieden graag op de huidige locatie wilden 
blijven.  
 
Maar als de rechtbank in haar uitspraak oordeelt dat Kerkbuurt-Oost 
toegankelijk kan worden gemaakt voor autoverkeer, zou dat in onze visie een 
geschikte  locatie zijn voor de markt, die daarmee een verlengde wordt van de 
winkelstraat. Op deze manier kunnen de leeglopende Kerkbuurt en de 
krimpende markt elkaar versterken en de boost geven die beiden nodig hebben 
om te overleven. Daarom zouden wij graag zien dat dit plan serieus wordt 
overwogen en onderzocht in het geplande onderzoek zoals beschreven in het 
CUP onder punt 7F. 

 
Bij voorbaat dank voor uw tijd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Maria Stam 
Raadslid PRO Sliedrecht 
 
 
 

 


